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Predmet: Novogodišnje-Svetosavske-Božićne ili kako-god nazvane godišnje nagrade 
 
 
 
Poštovani Gospodine Đilas, 
 
 
Na razgovorima koje u predstavnici republičkih sindikata vodili sa Ministarstvom prosvete i 
Ministarstvom finansija Republike Srbije, između ostalih tema, pokrenuta je i tema 
Svetosavskih-Božićnih nagrada. 
Ta dva ministarstva su rekla da će verovatno izvršiti jednokratnu isplatu za vannastavno 
osoblje.  
Poslednjih godina prosvetni radnici su primali te nagrade. One su imale simboličnu težinu: 
uvažavanje rada poniženih prosvetnih radnika i mali doprinos kućnom budžetu. 
Ionako materijalni položaj prosvetnih radnika odražava i odnos društva prema obrazovanju u 
celini. 
Možda bi Grad ponovo mogao da pokaže da je lider u uvažavanju prosvetnih radnika i nađe 
relativno mala sredstva za „čestitku“.  
 
 
Verujemo da ćete shvatiti i uvažiti sve implikacije takve odluke. 
 
 
 
 
 
S poštovanjem, 
 
 
 
U Beogradu,                                                                                     Predsednica IO FBOŠ 
 
23.12.2009.godine                                                                             Radmila Dodić 
 


